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Samtal med idrottsnämnden 

Ordförande Dolores Back inledde med att fråga idrottsnämndens representanter vad nämnden önskar 

från funktionshinderrådet. 

 

Emilia Bjuggren, idrotts- och arbetsmarknadsborgarråd och ordförande i idrottsnämnden, tog upp 

följande frågor: 

- Nämnden uppskattar de genomgångar och översyner av tillgängligheten i stadens idrottsan-

läggningar som funktionshinderrådet gör, och framhöll att rådet är en viktig aktör även i 

stadens planering av nya anläggningar.  



 

 

- Hur når vi fler personer med funktionsnedsättning? Ska vi satsa på att stötta särorganisationer, 

dvs. föreningslivet inom handikapprörelsen, eller ska vi främst satsa på inkludering? 

- Hur blir vi bättre på att inkludera fler, dvs. få även personer med funktionsnedsättning att 

kunna vara fysiskt aktiva inom ramen för stadens ordinarie utbud? 

 

Dolores Back menade att det är viktigt att, även om man har en funktionsnedsättning, kunna vara 

spontan i sitt idrotts-/motionsutövande. Hon betonade också Stora Sköndals betydelse. En idé är att 

kunna organisera samordning av t.ex. ledsagare och tolkar i samband med fysisk aktivitet/motions-

utövande. 

 

Boris Samuelsson framhöll att det är viktigt att idrottsförvaltningen samarbetar med andra förvalt-

ningar i staden när det handlar om att aktivera ungdomar med funktionsnedsättning. 

 

Diskussionen avslutades och Dolores Back tackade representanterna för idrottsnämnden för deras 

besök. 

 

§ 45 
Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställdes. 
 

§ 46 
Val av protokolljusterare 
Ordföranden Dolores Back samt ledamoten Boris Samuelsson utsågs att justera protokollet. 
 

§ 47 
Anmälan och justering av föregående protokoll nr 5 och 6, 2015-04-16 
och 2015-05-27 
Protokollen justerades och lades till handlingarna. 
 

§ 48 
Information från förvaltningen 
Förvaltningschef Olof Öhman informerade om de ärenden som ska behandlas vid idrottsnämndens 

kommande sammanträde, den 16 juni 2015. Han kunde även berätta att stadens övergripande fastig-

hetsutredning väntas bli klar i oktober, men att det i dagsläget inte går att säga hur utfallet blir i frå-

gan om ansvaret för stadens idrottsanläggningar, om det ska föras tillbaka till idrottsnämnden eller 

om fastighetsnämnden kan komma att få ett utökat ansvar för dessa. Slutligen framhöll Olof Öhman 

att det sker mycket positivt nu inom nämndens verksamheter, relaterat till målen i det idrottspolitiska 

programmet. 

 

Därefter lämnades ordet till Sophie Dahlberg, idrottsplanerare vid utvecklingsavdelningen, som be-

rättade om vad som är på gång utifrån den långsiktiga investeringsplan som idrottsnämnden fattade 

beslut om vid sitt sammanträde den 14 april 2015. 

 

Investeringsplanen omfattar för de närmaste åren upprustning av följande anläggningar: Bredängsba-

det, Forsgrénska badet, Åkeshovs sim- och idrottshall (påbörjat) och Hammarby IP. Vidare ingår i 

planen nyinvesteringar i Sätrahallen (klar i sommar med invigning den 30 augusti), Vinterviken (in-

vigning den 27 september), Riddersvikshallen (påbörjat), Grimstahallen (kan ev. bli försenat då 

Skönhetsrådet har synpunkter), ishallen vid Sätra IP, Kämpetorpshallen, enkel gymnastikhall vid 

Mälarhöjdens IP, rollerderby på Hagsätra IP (sommarhalvåret), Tallkrogens bandyhall, Vårbergs IP 

och Hägerstenshöjdens BP (fotbollsplan för synskadade). 

 



 

 

Dolores Back undrade vad som händer med upprustningen av Sommarslottet, och förvaltningen sva-

rade att det arbetet för närvarande ligger nere. 
 

§ 52 
Övriga frågor 

- Folkpartiet, som inte hade möjlighet att närvara vid dagens möte, kommer istället att träffa 

representanter för funktionshinderrådet i stadshuset i slutet av augusti, med troligt datum den 

28 augusti. 

- Dolores Back föreslog och funktionshinderrådet beslutade att uppdra åt förvaltningen att till 

den 16 september ordna en studieresa, heldagstur, i västerort. Funktionshinderrådet för fastig-

hetsnämnden tillfrågas om de också vill delta. Anläggningar som förslogs: Beckomberga sim- 

och idrottshall, Vällingby sim- och idrottshall samt Maltesholmsbadet. Rådets sekreterare, 

Erik Odenlid, får i uppdrag att tillsammans med fastighetskontoret ta fram förslag på ytterli-

gare någon anläggning att besöka. 

 

 

 

Ordförande Dolores Back förklarade sammanträdet avslutat och önskade rådets ledamöter samt 

förvaltningens tjänstemän en trevlig sommar. 

 
 

 

 

 

 

Yvonne Zellman 

T.f. sekreterare  


